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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr LVIII  

Sesja w dniu 31 maja 2023  

 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:16 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło otworzył LVIII sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, przedstawicieli policji, pracowników urzędu, 

uczestniczących gości oraz wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Piotr Władysław Zegadło – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie 

wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr LVII z poprzedniej sesji 

Do Biura Rady Gminy nie wpłynęły wnioski o zmianę treści protokołu, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

W związku z brakiem dyskusji w tym punkcie, Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

6. Analiza o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2022 rok na terenie 

Gminy Masłów 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów udzielił głosu obecnym na sesji przedstawicielom 

policji.  

Komendant Komisariatu Policji I w Kielcach mł. insp. dr Artur Pisarek przedstawił 

sprawozdanie z działalności policji na terenie gminy Masłów w roku 2022 (stanowi załącznik 

protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło otworzył dyskusję w tym 

punkcie. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch poprosił o zwrócenie uwagi na ruch rowerowy szczególnie  

w przełomie Lubrzanki i w kierunku Wilkowa. Zarówno rowerzyści jak i  piesi nie stosują się 

oznaczeń, nie mają odblasków.  

Naczelnik wydziału prewencji asp. Piotr Siudak odpowiedział, że problem jest znany, 

prowadzone są działania pn. niechronieni uczestnicy ruchu drogowego. Pan naczelnik 

zadeklarował, że postara się zwiększyć ilość tych działań wspólnie z wydziałem ruchu 

drogowego.  

Radna Małgorzata Kozubek zwróciła się z pytaniem czy wróci posterunek policji do Masłowa.  
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Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato informując, że zakres działań I 

komisariatu i czas reakcji policji są zadowalające, co wynika z przedstawionych informacji. 

Wójt dodał, ze okresowo wprowadzone dyżury policji na terenie Masłowa nie cieszyły się 

zainteresowaniem, więc na tę chwilę nie planuje się tego typu działań. Nie wyklucza to jednak 

takiej inicjatywy w przyszłości, jeśli pojawią się środki na budowę czy adaptację pomieszczeń 

dla tego typu obiektów.  

Komendant Artur Pisarek dodał, że jeśli będzie taka potrzeba to policja jest na tak. Jednakże 

należy mieć na uwadze, że aktualnie policja boryka się z problemami kadrowymi, szeroko 

komentowanymi również w mediach. Utworzenie nowego komisariatu wiąże się  

z konicznością zapewnienia wykwalifikowanej kadry, więc jest to temat na przyszłość. Poza 

tym dojazd z komisariatu z Kielc do Masłowa jest bardzo płynny.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów udzielił głosu mieszkańcowi gminy, który zwrócił się  

z pytaniem dotyczącym ilości stwierdzonych przestępstw (16) i wykrytych sprawców (1),  

w zakresie kradzieży cudzej rzeczy. Mieszkaniec odniósł się również do czasu reakcji policji 

przytaczając jeden przykład z ulicy Radostowej w Ciekotach, gdzie doszło do kradzieży. 

Zgłoszenie miało miejsce około godziny 21-22, a policja kryminalna dotarła na miejsce około 

1 w nocy.  

Komendant Artur Pisarek wyjaśnił szczegółowo zakres czynności na wspomnianym 

przykładzie kradzieży cudzej rzeczy. Odnośnie czasu reakcji na zgłoszenie, komendant 

wyjaśnił, że trudno się odnieść do sytuacji nie znając daty zdarzenia i ewentualnych przyczyn. 

Być może wynikało to z innych czynności prowadzonych w tym samym czasie, lub  

z konieczności oczekiwania na technika. Jeśli jest taka potrzeba, to pan komendant 

zadeklarował, że jest w stanie uzyskać odpowiedź na to pytanie. 

Wójt Gminy złożył podziękowania za dobrą współpracę z policją na ręce przedstawicieli 

obecnych na dzisiejszej sesji i poprosił o częstsze kontrole prędkości na newralgicznych  

drogach na terenie gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za współpracę i obecność na dzisiejszej sesji.  

 

7. Sprawozdania z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych za 2022 rok 

Pan Paweł Górniak – komendant ochrony przeciwpożarowej przedstawił szczegółowo 

sprawozdanie stanowiące załącznik protokołu.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował wszystkim druhom za dobrą współpracę  

w ostatnim roku.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte.   

 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Anna Obara przedstawiła sprawozdanie  

z działalności za 2022 rok (stanowi załącznik protokołu).  

Radny Wojciech Haba podziękował za działania podejmowane na rzecz rozwoju bibliotek  

i czytelnictwa.   

Kierownik GBP Anna Obara odpowiedziała, że książka jest ważnym elementem w naszym 

życiu i chęć czytania należy szczepić już w najmłodszych.  
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Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że otrzymuje sygnały od mieszkanek Masłowa 

Pierwszego i podziękowała w imieniu swoim i mieszkańców Masłowa za miłą obsługę, zakup 

nowych książek.  

Kierownik GBP podziękowała za te słowa i dodała, że biblioteka wsłuchuje się w głosy 

czytelników, otrzymuje sygnały od mieszkańców z propozycją zakupu konkretnych pozycji.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował za trud i działania pracownikom biblioteki.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło również złożył podziękowania 

na ręce pani Kierownik. W związku z brakiem kolejnych głosów, Przewodniczący 

poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

9. Sprawozdanie ze współpracy gminy Masłów z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022r. 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła sprawozdanie 

stanowiące załącznik protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował organizacjom pożytku publicznego za 

podejmowane działania na rzecz mieszkańców gminy. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła sprawozdanie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła omawiane 

sprawozdanie.  

 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Masłowie za rok 2022 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk poinformowała, że 

sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane przez Gminną Komisję Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i przedstawiła sprawozdanie stanowiące załącznik protokołu.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zabrał głos informując, że problemy z uzależnieniem od 

alkoholu, narkotyków, czy nikotyny to problem trudny, z którym boryka się nie tylko osoba 

uzależniona ale cała rodzina. Wójt zaapelował, by reagować na takie sytuacje. przez Gminna 

Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych to profesjonalny zespół., który służy 

pomocą.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła sprawozdanie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy przyjęła omawiane 

sprawozdanie.  

 

11. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Dolina Marczakowa na terenie gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVIII/599/2023 w sprawie zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Dolina Marczakowa na terenie gminy Masłów została podjęta.  

 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki szczegółowo przedstawił projekt uchwały.  

Radny Tomasz Ksel przedstawił argumenty, które skłaniają go do takiego a nie innego oddania 

głosu. Radny przytoczył obszerną dyskusję z poniedziałkowych komisji w kwestii 

planowanych inwestycji. Zdaniem radnego, nie da się dokładnie wskazać na jaki cel zaciągany 

jest kredyt i taka argumentacja go nie przekonuje, dlatego zdecydował się  zagłosować przeciw.  

W odpowiedzi Skarbnik Gminy Robert Szechnicki wyjaśnił, że w swojej wypowiedzi podał 

prawdę ponieważ planowany kredyt został szczegółowo rozpisany na jakie zadania zostanie 

przeznaczony.  

Mieszkaniec gminy wypowiadając się jako przedsiębiorca wyjaśnił, że zdaje sobie sprawę , że 

część tych inwestycji jest długo oczekiwana przez mieszkańców. Jednak jego zdaniem nie 

powinno się zaciągać nowych zobowiązań i rozpoczynać nowych inwestycji jeśli nie 

zakończyło się poprzednich. Mieszkaniec obawia się, że te decyzje będą skutkować 

podnoszeniem podatków.  

W odpowiedzi Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przypomniał, że 3,5 mln zł zaplanowane 

zostało w budżecie jako środki pochodzące ze sprzedaży gruntu na cele inwestycyjne. Ten grunt 

nie został sprzedany, nadal jesteśmy jego właścicielem. Gmina ma na tyle dobrą kondycję 

finansową, niskie zadłużenie by wójt jako gospodarz odpowiedzialny za finanse gminy, ze 

spokojem mógł zaproponować zaciągnięcie proponowanego kredytu. Wójt przedstawił 

szczegółowo zakres prac koniecznych do wykonania, by budynek spełniał wymagania do 

świadczenia w nim usług i podkreślił, że to gmina jest właścicielem tego obiektu. Wójt 

przypomniał dyskusję, jaka odbyła się na komisji zaznaczając, ze tylko jeden głos był głosem 

przeciwnym. 

Radny Mateusz Jan Fąfara zabrał głos informując, że ma obawy co do zaciągania tego kredytu 

i odnosząc się do słów mieszkańca wyjaśnił, że również przedsiębiorstwa, aby się rozwijać 

muszą inwestować w sprzęt, czy nowe filie. To daje im korzyści w przyszłości.  

Mieszkaniec gminy odpowiedział, że różnica jest taka, że przedsiębiorca musi na to wszystko 

zarobić, a samorząd nie zarabia.  

Radny Ksel, w odniesieniu do słów radnego Fąfary wyjaśnił, że owszem, każdy może 

ryzykować ale odpowiada za to swoim prywatnym budżetem. W samorządzie nie my będziemy 

za to odpowiadać i spłacać to zadłużenie. Wydatkowanie powinno być rozsądne w kwestiach 

kredytowych. Kwota 3,5 mln zł pojawia się z w budżecie od początku kadencji i co roku, 
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końcem roku była zdejmowana, bo budżet był bilansowany z wolnych środków i nadwyżek. 

Zdaniem radnego ta sytuacja nie jest do końca bezpieczna. 

Wójt Gminy przedstawił dane statystyczne: rok 202r – inwestycje za 10 mln, rok 2023 – 

inwestycje za 32 mln zł. Zadłużenie gminy Masłów 8.500,00 zł po wzięciu kredytu – 13 mln 

zł, termin spłat bezpieczny, a są gminy ościenne zadłużone na poziomie 40%. Wójt wymienił 

kilka realizowanych inwestycji. W odniesieniu do zarządzania budżetem, wójt wyjaśnił, że 

łatwiej podejmować decyzje kredytowe przedsiębiorcy, który zarządza własnym, prywatnym 

majątkiem. Funkcja wójta zobowiązuje do wydatkowania środkami publicznymi, nad czym 

czuwa wiele instytucji do tego przeznaczonych, a odpowiedzialność za te decyzje nie kończy 

się razem z pełnieniem funkcji, ale również po.  

Radny Fąfara odnosząc się do wypowiedzi radnego Ksela, że mieszkańcy będą za to płacić  

wyjaśnił, że radni to również mieszkańcy gminy. Jednak aby móc „ruszyć z kopyta” trzeba 

podjąć i takie decyzje. Dlatego radny dodał, ze zaufa wójtowi i skarbnikowi, by mieszkańcom 

żyło się lepiej a gmina mogła się rozwijać.  

Radny Zenon Adam Pedrycz zabrał głos w sprawie ośrodka zdrowia, który budzi największe 

kontrowersje. Radny zwrócił się z prośba, aby to zadanie, które będzie prowadzone w ośrodku 

zdrowia było zrobione tak, by efekty tych prac spełniały funkcje przez kolejne lata.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, że 

przy podejmowaniu decyzji nie zawsze trzeba się kierować względami zysków, bo celem 

naszych działań powinno być bezpieczeństwo i komfort mieszkańców gminy. W odniesieniu 

do planowanego kredytu, mamy zapewnione bezpieczeństwo w postaci nieuruchomionej 

sprzedaży gruntu.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję.  

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (2) 

Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVIII/600/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została przyjęta. 

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Robert Szechnicki Skarbnik Gminy Masłów omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło podziękował za 

przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję w tym temacie.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że rzeczywiście jest to faktem, że gmina Masłów 

w odniesieniu do sąsiednich gmin wygląda dobrze. Inne gminy mają znacznie większe 

zadłużenie, można powiedzieć, że niektóre „przeszarżowały” z kredytami. Radny odniósł się 

do słów Przewodniczącego wyjaśniając, że przedsiębiorcy nie tylko liczą zyski, przede 

wszystkim liczą koszty. Narracja spłacania wcześniejszych zobowiązań tłumaczona była 

słusznie, bo zmniejszaliśmy kwotę odsetek. Idąc tym tokiem myślenia, że spłacaliśmy 

wcześniej, żeby teraz uwalniać przy wyższym oprocentowaniu spłacając kredyty chyba nie do 

końca w przeliczniku sensowne. Odnośnie inwestycji, jakie zostały wymienione przez Wójta, 

radny podkreślił, że były one realizowane z udziałem środków zewnętrznych. Radny wyjaśnił 

motywy swojego głosowania.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił wyniki głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (2) 

Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVIII/601/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 została podjęta. 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk z przeznaczeniem na 

realizację przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. nr 293/3, 

294/3, 295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego odcinka 

kanału sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. 

Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie opiniuje omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVIII/602/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Zagnańsk  

z przeznaczeniem na realizację przebudowy istniejącego kanału sanitarnego na działkach ewid. 

nr 293/3, 294/3, 295/3 w msc. Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk oraz budowę nowego 

odcinka kanału sanitarnego w działce ewid. nr 370/3 stanowiącej pas drogowy w msc. 

Kajetanów Dolny, Gmina Zagnańsk została przyjęta. 

 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVIII/603/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 

 

12. Informacje i ogłoszenia 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów udzielił głosu mieszkańcowi gminy, który 

poinformował, że w dniu 20 maja br. nad zalewem w Cedzynie odbył się festyn żeglarski,  

w którym uczestniczyły również dzieci z terenu gminy Masłów. Mieszkaniec poinformował, 

że w tym roku również będą organizowane zajęcia żeglarskie dla dzieci z terenu gminy Masłów. 

Mieszkaniec dodał także, ze stowarzyszenie, którego jest reprezentantem chce organizować 

spotkania z mieszkańcami. Formuła jeszcze nie jest znana, jednak zaproszenia na nie będą 

kierowane do radnych i sołtysów z odpowiednim wyprzedzeniem. Mieszkaniec dodał, że jego 

zdaniem zasadne by było, aby sołtysi uczestniczący w sesji online były widoczne podczas sesji. 

Na ostatniej sesji doszło do stwierdzeń pod adresem mieszkańca, że podaje półprawdę czy 

dochodzi do manipulacji i wybiórczego podawania informacji. Mieszkaniec podkreślił, że jako 

stowarzyszenie stają zawsze w prawdzie i przytoczył korespondencję w sprawie organizowania 

regat na terenie zalewu w Ciekotach.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło przywołał mieszkańca, by 

mówił do rzeczy, ponieważ czas wypowiedzi już upłynął a wypowiedź ma charakter rozważań. 
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że na portalu Facebook Gminy Masłów  

w dniu 18 kwietnia br. pojawił się wpis osoby o nicku Kamil Masłów, który został odczytany 

przez Wójta Gminy Masłów. Osoba zainteresowana występowała do gminy Masłów i powzięła 

wiedzę, ze gmina Masłów ma podpisaną umowę i wszystkie prace, które tam wykonuje – 

wykonuje zgodnie z prawem.  Przekazując tę informację Wójt Gminy zwrócił się z prośbą  

o sprostowanie tego wpisu (informacji) w taki sam sposób, w jaki została zamieszczona. Wójt 

Gminy poinformował, że w dniu 05 czerwca br. o godz. 10:30 pod pomnikiem Jana Pawła II w 

Masłowie rozpocznie się XVI spotkanie integracyjne dzieci i młodzieży o Specjalnych 

Potrzebach Edukacyjnych, na które wójt zaprosił wszystkich obecnych na sesji. Wójt 

poinformował także, że w dniu 2 czerwca br. o godz. 18:00 w Centrum Edukacji i Kultury 

„Szklany Dom” w Ciekotach odbędzie się Gala Nagrody Gospodarczej, na którą wójt zaprasza.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

13. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LVIII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady.  

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło 

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


